
 

 

 

 

 

 
D r o d z y  P a r a f i a n i e !  
 

Kolejny już raz Bóg pragnie wkroczyć w nasze życie,  

aby nas pojednać, aby spełnić nasze nadzieje, aby przypomnieć nam     o 

swojej Miłości, która przez fakt wcielenia i narodzenia Jezusa Chrystusa 

zbliża nas do Niego i do wartości, za którymi tęsknimy. Niech Słowo, które 

dla nas stało się Ciałem oświetli wszystkie ścieżki naszego życia, obdarzy 

błogosławieństwem, udzieli radości  

jedności i pokoju, który nie przemija. 

Tego życzę Wam wszystkim na Święta Bożego Narodzenia  

i Nowy Rok. 

 

 

Ks. Łukasz Olejnik 


